

品牌款式	主體布料	發熱布區域	保暖布	縫線	封合設計	領口袖口	膝蓋	其他	金額
Hurley M Advantage Max 3/2+ Fullsuit	<p>*Limitless stretch: new Exoflex 2 material is more flexible than ever. *Sustainable warmth: created using eco friendly processes including carbon black recycled from old tires, dope-dyed yarns, and limestone based neoprene.</p> <p>*Silicone smoothie exterior: warmth of smoothskin with the durability and stretch of jersey.</p>		Infrared interior: heat-trapping yarns combined with heat reflecting chest/back material keep you warmer for longer.	seams are placed out of your way so you can move freely. Power Seams: stretchy Power Seam liquid tape keeps the water out. Double glued and blind stitched.	Chest zip entry: watertight and easy to get on and off.	smooth skin on neck and arm cuffs seal out water.	Knee embossing: reduces bunching at back knee.	Key pocket placed at interior chest panel.	20800
	<p>*無限拉伸：新型 Exoflex 2 材料比以往更加靈活。</p> <p>*可持續保暖：使用環保工藝製成，包括從舊輪胎回收的炭黑、原液染色紗線和石灰石氯丁橡膠。</p> <p>*矽膠塗層：光滑皮面的溫暖與布面的耐用性和彈性。</p>	胸.背.腿	紅外線內部：吸熱紗線與熱反射胸部/背部材料相結合，讓您更長時間保持溫暖。	接縫不礙事，可以自由移動。Power Seams：彈性 Power Seam 液體膠帶可防止水進入。雙膠和盲縫。	胸部拉鍊入口：防水且易於穿脫。	頸部和袖口的光滑皮面可隔絕水。	膝蓋壓花：減少後膝蓋處的聚攏。	鑰匙袋位於內部胸板。	
Hurley M Advantage Plus 32mm CZ Fullsuit	<p>*new Ecoflex 2 material, it is our most flexible and sustainable suit. Created with eco-friendly processes and recycled materials. *Sustainable warmth: created using eco-friendly processes including recycled black carbon from old tires, dope-dyed yarns, and limestone-based neoprene.</p> <p>*The new superstretch neospan outer material allows you to move freely.</p>		insulated interior keeps you warm during cold water sessions and also dries quickly. Thermal jacquard lining on the chest, back and front legs keeps you warm and comfortable.	100% Sealed Seams – Tapes cover all interior seams to keep water out and increase the durability of the suit. Double gluing and invisible sewing. High Performance Design: The seams are positioned out of the way	Zip entry on the chest: waterproof and easy to put on and take off.			Key pocket located on the inside chest panel.	14800
	<p>*它採用全新的 Ecoflex 2 材料製成，是我們最靈活、最可持續的防寒衣。採用環保工藝和回收材料製成，以地球為理念。</p> <p>*可持續保暖：使用環保工藝製造，包括從舊輪胎、原液染色紗線和石灰石氯丁橡膠中回收的黑碳。</p> <p>*超強彈力：新型超彈力 Neospan 外層材料讓您自由移動。</p>	胸.背.前腿	隔熱內部讓您在冷水訓練期間保持溫暖，並且乾燥速度快，絕緣內部：胸部、背部和前腿的熱提花襯裡讓您保持溫暖和舒適。	100% 密封接縫 – 膠帶覆蓋所有內部接縫，以防止水進入並增加耐用性。雙膠和盲縫。高性能設計：接縫位置不礙事	胸部拉鍊入口：防水且易於穿脫。			鑰匙袋位於胸部內側板上。	

品牌款式	主體布料	發熱布區域	保暖布	縫線	封合設計	領口袖口	膝蓋	其他	金額
Hurley M Advantage 32mm CZ Fullsuit	<p>*Neoprene provides sustainable warmth and Exoflex stretch like no other.</p> <p>*Constructed of premium Japanese limestone-based recycled neoprene for a premium feel and fit.</p> <p>*Sustainable warmth: created using ecofriendly processes including carbon black recycled from old tires, dope-dyed yarns, and limestone based neoprene.</p> <p>*Added stretch: New superstretch neospan exterior material allows you to move freely.</p>		Quick dry, insulating interior: Xtend 2.0 interior lining provides you softer handfeel and faster drying.	Spot taped : Double glued and blind stitched and strategically placed spot tape adds durability where you need it most.	Chest zip entry: watertight and easy to get on and off.	Smoothskin neck seal out water.	Lightweight kneepads: Kneepads feature jersey construction that absorbs less water.	Key pocket placed at interior chest panel.	10800
	<p>*氯丁橡膠提供無與倫比的可持續保暖性和 Exoflex 彈性。</p> <p>*由優質的日本石灰石再生氯丁橡膠製成，具有優質的手感和合身性。</p> <p>*可持續保暖：採用環保工藝製成，包括從舊輪胎回收的炭黑、原液染色紗線和石灰石氯丁橡膠。</p> <p>*增加彈力：新的 superstretch neospan 外層材料讓您可以自由移動。</p>	背	<p>快乾、絕緣內部：Xtend 2.0 內襯提供更柔軟的手感和更快的干燥速度。</p> <p>絕緣內部：背部保暖波浪提花襯裡讓您保持溫暖和舒適。</p>	<p>點膠帶：雙膠和盲縫以及戰略性放置的點膠帶在您最需要的地方增加了耐用性。</p>	胸部拉鍊入口：防水且易於穿脫	Smoothskin 頸部面料可與水隔絕	輕質護膝：護膝採用平針織結構，吸水較少	鑰匙袋位於胸前面板。	
Rip Curl Flashbomb Heatseeker 32GB CZ Wetsuit Steamer	<p>*Combining the new super stretch E6 Flash Lining and our unique Flex Energy neoprene that generates heat when stretched.</p> <p>*Superior stretch smooth mesh panels that absorb solar heat and reduce wind chill.</p> <p>*Using a matte reflective surface and more durable neoprene</p>		with E6 Heat Generating Super Stretch Flash Lining.Flex Energy lining will activate and heat your wetsuit to keep you warm in the coldest water temps.Two super stretchy, heat-generating layers that funnel water rapidly out of the suit once your sessions over.	Seams are also taped with E6 Flash Lining tape	Chest-Zip	Liquid seals round wrist and ankle cuffs			特價15120

品牌款式	主體布料	發熱布區域	保暖布	縫線	封合設計	領口袖口	膝蓋	其他	金額
	<p>*結合新的超級彈力 E6 Flash內裡和獨特的 Flex Energy 氯丁橡膠，拉伸時會產生熱量</p> <p>*卓越的彈力平滑網狀面板可吸收太陽的熱量並減少風吹寒冷</p> <p>*外層使用啞光反光皮面和更耐用的氯丁橡膠</p>	全身	<p>使用 E6 發熱超彈力Flash內裡，將激活並加熱您的防寒衣，兩個超級有彈性的發熱層可在您的訓練結束後迅速將水從防寒衣中排出。</p>	<p>接縫處還貼有 E6 Flash 襯裡膠帶，以提供額外的舒適度和水縫密封</p>		<p>手腕和腳踝運用密封袖口</p>			
Rip Curl Dawn Patrol Chest Zip 3/2 Wetsuit Steamer	<p>*E5 Neoprene with premium high stretch and lightweight properties</p> <p>*E4 Thermoflex Back mesh "skin panels" for maximum solar absorption whilst reducing wind chill</p> <p>*3/4 E5 Taped stress points for durability and strength</p>		<p>Supremely comfortable E5 Flash Lining front and back panels with water wicking technology</p>	<p>the entire suit is glued and blindstitched with seam taping.</p>	Chest-Zip				12280
	<p>*E5 氯丁橡膠具有優質的高彈性和輕質特性</p> <p>*E4 Thermoflex Back 網狀“皮質布料”可最大限度地吸收太陽能，同時減少風寒</p> <p>*3/4 E5 膠帶應力點，確保耐用性和強度</p>	腹部. 前腿	<p>極其舒適的 E5 Flash 襯裡前後面板，採用吸水排汗技術</p>	<p>上整套西裝都用膠合和縫線縫合</p>	胸拉鍊				
Rip Curl Searchers E/Bomb 3/2 Zip Free Wetsuit Steamer	<p>E6 Neoprene. E6 Tape. E6 Thermo Lining. E6 Stress point hand tape. Sealed cuffs.</p>		<p>Thermo Lining throughout the entire suit</p>		zip free	Sealed cuffs			特價10000
	<p>E6 氯丁橡膠 E6膠帶 E6 熱襯裡 E6 應力點手帶</p>	全身	<p>整個防寒衣都帶有熱襯裡</p>		無拉鍊	密封袖口			

品牌款式	主體布料	發熱布區域	保暖布	縫線	封合設計	領口袖口	膝蓋	其他	金額
Quiksilver Marathon Sessions 3/2 CZ	Neoprene: StretchFlight neoprene for increased warmth and comfort without sacrificing flexibility Limestone-derivate eco-friendly neoprene made from scrap rubber tires and Bluesign® certified Thermal smoothie on front and back panels		Lining: WarmFlight® x1 Far-Infrared thermal lining, transforms body heat into infrared energy to generate and maintain warmth	External Seams: Liquide flex seal external Internal seams: GBS [glued and blindstitched] seams for maximum flexibility and minimal water entry Taped internal seams	Entry: Chest zip entry			24% less CO2 emissions per wetsuit	12800
	氯丁橡膠：StretchFlight 氯丁橡膠可在不犧牲靈活性的情況下增加溫暖和舒適度，由廢橡膠輪胎製成的石灰石衍生環保氯丁橡膠，並通過 Bluesign® 認證前後面板的塑面塗層	胸.背.腿	襯裡：WarmFlight® x1 遠紅外線保暖襯裡，將體溫轉化為紅外線能量以產生和保持溫暖	外部接縫：Liquide flex 密封外部 內部接縫：GBS [膠合和盲縫] 接縫可實現最大的靈活性和最小的進水量 帶膠帶的內部接縫	入口：胸部拉鍊入口		每件潛水服的二氧化碳排放量減少24%		
Quiksilver Everyday Sessions LFS 3/2 CZ	Featuring exclusive StretchFlight® Neoprene for increased warmth and comfort.		Eco-Conscious Lining: WarmFlight® thermal fleecce lining	External Seams: Liquid Flex Seal Internal Seams: Taped internal seams in critical zones	Chest-Zip			chest key ring	8980
	採用獨家 StretchFlight® 氯丁橡膠泡沫可增加溫暖度和舒適度	胸.背.腿	環保襯裡：WarmFlight® 保暖羊毛	車縫採用液體密封技術有效防止滲水 外部接縫：液體彈性密封 內接縫：關鍵區域膠帶的內部接縫			膝蓋加厚襯墊 防止與板子摩擦	胸前鑰匙圈	
_Coastlines Mens Thermal 3/2 C/Z Steamer Black _Coastlines Mens Thermal 3/2 B/Z Steamer Black	*Made of warm, high-quality limestone super-elastic neoprene *Anatomical Seams *Seamless paddle zones putting less stress on the shoulders		Wooly Thermal Lining	GBS & Taped Seams	Chest-Zip	Sealed Cuffs Glide Skin Neck Panel	Duraflex Knee Pad		7900
	*採用溫暖、優質的石灰石超彈性氯丁橡膠製成 *解剖接縫 *無縫槳區減輕局部壓力	胸.背.前腿	羊毛保暖襯裡	GBS 和膠帶接縫		密封袖口 光滑頸部面料	Duraflex 護膝耐用的4向拉伸		

品牌款式	主體布料	發熱布區域	保暖布	縫線	封合設計	領口袖口	膝蓋	其他	金額
Coastlines Mens Classic 3/2 C/Z Steamer Black	*made with warm, premium Limestone Super Stretch Neoprene *Anatomical Seams *Seamless paddle zones putting less stress on the shoulders			All seams are Glued & Blind Stitched (GBS) and carefully finished with critical taping	Chest-Zip	SLIDESKIN COLLAR Sealed Cuffs		YKK Zipper Smooth zipping, making it quicker for you to get in the water.	5900
	*採溫暖、優質的石灰石超彈性氯丁橡膠製成 *解剖接縫 *無縫槳區減輕肩部壓力			所有接縫均採用膠合和盲縫 (GBS) 並用關鍵膠帶精心完成		皮面衣領 密封袖口		YKK拉鍊光滑的拉鍊，讓您更快地進入水中。	
ROXY Women 3/2 Elite XT ST Printer FZ GBS	*The durable Eco Xtra-Stretch-Flight+ fabric ensures plenty of flexibility *Xtra-stretch taped at full suit excepted shoulder cuts and knees *Provides supreme warmth, high-performance technical features and unparalleled stretch.		Lined with Warm Flight® thermally conductive fabric	Glued & blind stitched (GBS) tight fit winter clothing fabric	Chest-Zip	Flush lock 2.0 seals at wrist and ankle Glideskin neck seal	Supratex knee pads, durable, lightweight & flexible		12800
	*耐用的 Xtra-Stretch-Flight+ 最高等級超彈性布料確保了足夠的靈活性 *超彈力膠帶，肩線和膝蓋除外 *提供極高保暖性.高性能與極佳伸展性	胸.背.腿	內裏WarmFlight® 導熱布料	Glued & blind stitched (GBS) 嚴密貼合防寒衣布料		手腕和腳踝Flush lock 2.0 密封膠條Glideskin 頸部密封	Supratex 護膝，耐用、輕便且靈活		
ROXY Womens 3/2 Swell Series FZ LFS	*Eco StretchFlight fabric *High thermal conductivity soft Neoprene *High ductility Xtra-stretch technology			Triple glued and blind stitched (GBS) seams reduce sew-throughs and water entry Xtra-stretch taped on front, back and top legs	Chest-Zip	neck seal	Supratex knee pads, durable, lightweight and flexible	Key loop	8980
	環保伸展輕量面料 高導熱柔軟Neoprene 防寒衣布料 高延展性Xtra-stretch中等布料	胸.背	WarmFlight® 保暖襯裡	三層膠合和盲縫 (GBS) 接縫減少縫合和進水 前、後和上腿上的超彈力膠帶		頸部密封	Supratex 護膝，耐用、輕便且靈活	胸前鑰匙環	